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Abstract (en)
[origin: WO9215261A1] An oblong acetabular cup (40) which includes a cavity (13) for receiving a bearing element (44) is provided. The plane (56)
of the opening into the cavity (13) is skewed relative to the prosthesis' longitudinal plane (54) so as to achieve adduction correction, anteversion
correction, or both adduction and anteversion correction. In certain preferred embodiments, the prosthesis (40) is constructed from two components
(62, 64 or 102, 104) which can be oriented with respect to one another to achieve different directions and amounts of anteversion correction. In
some embodiments, the two components (62, 64) form a cusp (70) in the outside surface of the prosthesis (40). Surgical instruments (94) and
surgical methods for implanting the prostheses (40) are disclosed.

Abstract (fr)
Emboiture acétabulaire oblongue (40) comprenant une cavité (13) destinée a recevoir un élément porteur (44). Le plan (56) de I'ouverture dans la
cavité (13) est en biais par rapport au plan longitudinal (54) de la prothése de maniére a parvenir a une correction par adduction, une correction
par antéversion, ou une correction a la fois par adduction et antéversion. Dans certains modes de réalisation préférés, la prothése (40) se compose
de deux parties (62, 64 ou 102, 104) pouvant étre orientées I'une par rapport a I'autre de maniére a atteindre différentes directions et degrés de
correction par antéversion. Dans certains modes de réalisation, les deux parties (62, 64) forment un point de rebroussement (70) dans la surface
extérieure de la prothése (40). L'invention concerne également des instruments chirurgicaux (94) ainsi que des procédés chirurgicaux d'implantation
des protheses.
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